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Můj (ne)přítel
Vložil Petra - 15/01/2020 11:08
_____________________________________

Zdravím vas všechny :) Do této skupiny jsem začala chodit díky svému příteli. Já sama alkoholik
nejsem, ale 5 let soužití s ním mi připadá jako jedna obrovská flaška rumu, která je bezedná a on
nemůže to dno najít. Máme za sebou cestu hrůzy, kterou asi většina z vás prožila, buď z pohledu
alkoholika a nebo jako oběť alkoholika.Já jsem ta oběť, ale tak trochu dobrovolně. To, že má problém s
pitím mi začalo docházet až později, protože jsme se oba poznali ve věku, kdy jsme byli oddaní
diskotekám a alkohol byl pro nás zábava. To vše se změnilo, když já sem začala dospívat. Zábavu jsem
vyměnila za práci a začala jsem vydělávat na náš společný život. Nejdřív byli naše vize stejné, pořídili
jsme si byt, plánovali cestování a rodinu. Naše společné soužití však vyvolalo to skryté zlo, které sem v
něm pomalu, ale jistě začala objevovat.Začalo to tím, že se propíjel do druhého, třetího i čtvrtého dne.
Já jsem utíkala za rodičema a čekala jsem než vystřízliví, vždycky jsem se k němu vrátila, protože jeho
omluvy a naděje na lepší život mi vždycky vrátila sílu se k němu vrátit. Pak přišla první facka, první pěsti,
první ponižování, první cesta záchrankou do nemocnice, první vytrhné vlasy a následkem toho můj první
pokus o sebevraždu, můj první potrat a vlastně všechno to hrozné, co si člověk prožije třeba ani ne za
celý život se mi semklo do 5ti let.Láska k alkoholikovi je něco jiného než k člověku bez téhle závislosti.
Víte, že tam to dobro v něm je, ale zároveň každým hltem alkoholu to mizí a stává se z něj úplně jiný
člověk.Je jako mince z jedné strany krásná, zlatá, neponičená, z druhé strany opryskaná, černá,
špinavá... Vyzkoušeli jsme léčení, asi 3 měsíce docházel na sezení alkoholiků na I.P Pavlova, abstinoval
a vše se ubíralo lepším směrem. Jeho vůle byla však slabá a stal se z toho další rok utrpení a bolesti.
Jeho otec byl narkoman a alkoholik, má to v sobě (tvrdí on) , ale nechce se mi věřit, že to je natolik
závažné, aby s tím nemohl bojovat...Dnes je to 5 dní, co jsem mu dala sbohem a řekla mu, že naše
budoucnost závisí jen na tom, jestli se dokáže postavit na vlastní nohy a začne fungovat sám za sebe,
myslím si, že by měl začít hlavně proto, že sám chce, ne proto, že to po něm chci já a nebo jeho
rodina... Pokud jste to dočetli až sem, děkuji, věřím, že to bylo vysílující a pokud tady je někdo, kdo má
stejné a nebo podobné zkušenosti, budu ráda za každou odezvu, potřebuji vědět, že v tom nejsem
sama...

============================================================================

Re:  Můj (ne)přítel
Vložil MichalB - 15/01/2020 12:41
_____________________________________

Petro, sama v tom nejste urcite. Viz statistiky zavislych na alkoholu.  
Doporucuji si precist Jan Jilek Ze zavislosti do nezavislosti. Venuje se v ni dost spoluzavislym lidem
(rodina).  
Nechat ho byt, at dela, co uzna za vhodne, ale bez vas (abyste se zahranila vy), je to nejlepsi, co jste
mohla udelat. 
Dalsi dulezity krok je, abyste dodrzela sve slovo a to znamena, neracela se k nemu. 
To uz mate ostatne vyzkousene, ze to neni funkcni, naopak to bude jeste mnohem horsi, protoze objevil
vasi slabinu a tu zneuzije, kdykoli to bude potreba. 

Takze odriznout se od zavisleho je cesta jk uzdraveni vas a potazmo i jeho. 

Je to vyzkousene na mnoha lidech, mimojine i me :-) 

M.

============================================================================
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Re: Můj (ne)přítel
Vložil Gennosuke - 15/01/2020 13:49
_____________________________________

Petra napsal: 
Víte, že tam to dobro v něm je,  

Achjo... nezlobte se prosim ale jste blazen! Sileny blazen :-(. Zadne dobro v nem neni! Je to ozrale
prase. Ubozak a slaboch ktery se nedokaze sve zavislosti postavit. A do toho jeste zbabelec ktery nici
zivot nekomu jinemu misto toho aby se sebral a odtahl si ho nicit sam. Ja sam jsem byl presne takovy s
jedinym rozdilem, ja nicil jen sam sebe :-(. 

Udelala jste skvele rozhodnuti ze jste ho opustila - sice minimalne o nekolik let pozdeji nez bylo potreba
ale i tak je to skvele. Ted hlavne sebrat silu a obrnit se! Je totiz slusna pravdepodobnost ze ozralka zjisti
ze osamely pijacky zivot je smutny a narocny a bude chtit zpet. A zacne lhat a slibovat hory doly a
spradat krasne plany - to je totiz u alkoholiku uplne normalni.  

Hned zitra pujdu k doktorovi a pozitri na AA a uz ani kapicku, slibuju! Podivej milacku tady je papir z
vysetreni od doktora, tady je recept na medikaci, ted uz to bude vsechno jen dobre! Pujdu se lecit,
nastoupim do lecebny, vezmes me prosim zpet az se vratim a pomuzes mi zacit znovu?  

Vsechno kecy a pohadky :-(. Je jediny zpusob jak muze alkoholik dokazat ze to mysli vazne a jak
presvedcit sve okoli ze si zaslouzi odpusteni a pomoc - nepit! Trvale a dlouhodobe abstinovat. 

Moc a moc Vam drzim palce aby jste z toho byla konecne venku!

============================================================================

Re: Můj (ne)přítel
Vložil Dorka - 15/01/2020 17:30
_____________________________________

Opravdu chceš dát ještě šanci člověku, který tě dohnal k pokusu o sebevraždu? Já ani smykem. Je to
agresívní násilník. Ale máš to ve svých rukou. Doporučuji navštívit poradnu pro oběti domácího násilí.

============================================================================

Re: Můj (ne)přítel
Vložil Petra - 16/01/2020 00:11
_____________________________________

Děkuji všem za příspěvek k tématu... Michale, za doporučení k tématu děkuji, určitě se knize budu
věnovat. Jinak, netuším jestli moje zkušenost s alkoholikem je čistě naivní, ale mimo vše co jsem
napsala, byly i chvíle, které s ním byli úžasné, v době jeho abstinence jsme ztravili pro mě naprosto
nezapomenutelné chvíle pro které se vyplatí bojovat, jen nedokážu rozeznat jestli to byla z jeho ztrany
převarka, nebo moment kdy to byl opravdu člověk, který nebyl ovlivněný alkoholem a myslel to opravdu
vážně...Asi by pro mě bylo snazší znát pohled alkoholika (z jeho strany) než můj pohled na vec
absolutně nepochopitelný...Chci se snažit pochopit myšlení, zavisleho na Alkoholu...

============================================================================
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Re: Můj (ne)přítel
Vložil Petra - 16/01/2020 00:25
_____________________________________

Bohužel, to se děje, každý den, který nas od sebe dělí... Píše mi, že se začne léčit a podstoupí léčbu a
antabus a jestli se k němu kvůli tomu vrátím, že jsem jeho jediná naděje, nevím jestli konkretne s tímhle
máte zkušenosti, ale psychicky je to pro mě neuvěřitelně těžké..

============================================================================

Re: Můj (ne)přítel
Vložil krtko - 16/01/2020 05:34
_____________________________________

mimo vše co jsem napsala, byly i chvíle, které s ním byli úžasné, v době jeho abstinence jsme ztravili
pro mě naprosto nezapomenutelné chvíle pro které se vyplatí bojovat 

V tom je sila alkoholu. Je schopný zmeniť aj toho najlepšieho chlapa na agresívne hovädo.

============================================================================

Re: Můj (ne)přítel
Vložil Petra - 16/01/2020 09:09
_____________________________________

To mě právě strašně děsí, jen nechápu, že když tohle o sobě ten člověk ví, tak do toho jde znovu a
znovu a podstoupí kvůli flasce i riziko, že znovu ublíží milované osobě...

============================================================================

Re: Můj (ne)přítel
Vložil Erika - 16/01/2020 09:28
_____________________________________

Ona ta touha po alkoholu, teda po tom pocitu co vyvola, je silna. Silnejsi nez zdravej rozum

============================================================================

Re: Můj (ne)přítel
Vložil krtko - 16/01/2020 09:58
_____________________________________

Rokmi sa dostaneš k tomu, že ten alkohol potrebuješ, aby si mohla fungovať. To už nie je o pocitu z
alkoholu, ale takom funkčnom alkoholizme. A áno, rozum ide bokom. Ak ešte nejaký ostal. 

To mě právě strašně děsí, jen nechápu, že když tohle o sobě ten člověk ví, tak do toho jde znovu a
znovu a podstoupí kvůli flasce i riziko, že znovu ublíží milované osobě... 
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Vieš Erika, alkoholici majú tendenciu zľahčovať následky svojho pitia. A nemusia to byť hneď len
alkoholici. Aj tí, čo pijú cez mieru. "Však veď to nie je také hrozné...."

============================================================================

Re: Můj (ne)přítel
Vložil Gennosuke - 16/01/2020 10:08
_____________________________________

Petra napsal: 
Píše mi, že se začne léčit a podstoupí léčbu a antabus a jestli se k němu kvůli tomu vrátím, že jsem jeho
jediná naděje, nevím jestli konkretne s tímhle máte zkušenosti, ale psychicky je to pro mě neuvěřitelně
těžké.. 

Vite co se stane kdyz ho vezmete zpet? Bude to fungovat protoze si asi uvedomuje v jakem je maleru a
dostal strach ze na to bude sam. Takze bude sekat dobrotu a mozna to chvilku vydrzi... par dni, tyden,
mesic. A pak zase zacne peklo :-(. Na jeho prosby je jedina spravna odpoved - dokaz to misto slibovani!
Podstup lecbu a az budes v poradku a budes mit svuj problem pod kontrolou tak se vrat a uvidime... 

PS 
Pokud budete v pokuseni vzit ho na milost a uverit mu tak si polozte otazku. Kolik mel casu neco udelat
a neco resit? 5 let? A co za tech 5 let dokazal? Tak proc by to melo zacit najednou fungovat ted :-( ?

============================================================================

Re: Můj (ne)přítel
Vložil Petra - 16/01/2020 10:16
_____________________________________

Máte pravdu.On nebyl typ alkoholika, ktery by třeba potřeboval pít denně, ale bylo znát že třeba po 3
týdnech už začala být viditelná změna v chování...On říkal, že je to pro něj odreagování, prostě na celý
víkend vypnout a propit se do úplného nevědomí... Pro mě něco nepochopitelného.

============================================================================

Re: Můj (ne)přítel
Vložil Petra - 16/01/2020 10:23
_____________________________________

Já to vím, takhle se to opakuje už poněkolikáté, pokaždé jsem se vrátila, vydržel to mesic maximálně a
pak zase přišli výmluvy a většinou jsem ta příčina pití byla já.Je mi tedy jasné, že pro něj už asi nemůžu
nic udělat i když bych ráda.Zpět ho nevezmu, už jen kvůli tomu, že všichni co mi tu radite,
pravděpodobně vychazite ze svých vlastních zkušeností a víte jak to člověk co pije v hlavě má...

============================================================================

Re: Můj (ne)přítel
Vložil Ja - 16/01/2020 11:08
_____________________________________
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Petra, píšeš: 
To mě právě strašně děsí, jen nechápu, že když tohle o sobě ten člověk ví, tak "do toho jde znovu a
znovu a podstoupí kvůli flasce i riziko, že znovu ublíží" milované osobě... 
..."šialenstvo už niekto definoval aj ako: očakávanie *zázraku vytriezvenia* pri zvyčajnom, opakovanom
opíjaní sa"...   :silly:  

"Pijeme??!"  :angry: 

============================================================================

Re: Můj (ne)přítel
Vložil Petra - 16/01/2020 11:13
_____________________________________

Tak to je tedy až děsivě přesné :dry:

============================================================================

Re: Můj (ne)přítel
Vložil Double D - 16/01/2020 13:02
_____________________________________

Petra napsal: 
To mě právě strašně děsí, jen nechápu, že když tohle o sobě ten člověk ví, tak do toho jde znovu a
znovu a podstoupí kvůli flasce i riziko, že znovu ublíží milované osobě... 
To je jeden z "hlavnych" znakov akejkolvek "ozajstnej" zavislosti (napriklad na kofein si mozme
vypestovat navyk, ale nie zavislost per se) - ze zavisly clovek pokracuje v (nad)uzivani navykovej latky aj
napriek tomu, ze to prinasa hromadu negativnych nasledkov. Dalsie standardne priznaky su napriklad
craving (bazenie), abstinencne priznaky (psychicke, fyzicke), znizena, alebo prakticky ziadna kontrola
nad mnozstvom uzitej latky (idem na jedno pivo, ale neviem sa zastavit), vytlacanie ostatnych
konickov/povinnosti/rodiny na ukor popijania a samozrejme narastajuca tolerancia. 

V podstate nastava to, co tu uz napisali ini - u alkoholika sa rebricek hodnot postupne meni az nakoniec
vyzera tak, ze na prvom mieste je alkohol, potom dlho dlho DLHO nic, a potom zase alkohol. Potom
alkohol, nasledovany alkoholom a MOZNO potom nejaka rodina, praca a podobne nepodstatne blbinky.
Alebo nie a je tam zase alkohol.

============================================================================

Re: Můj (ne)přítel
Vložil Petra - 16/01/2020 13:57
_____________________________________

Děkuji za vysvětlení. Myslíte si, že člověku, který má takhle ty hodnoty nastavený, pomůže léčba ve
formě docházení na skupiny závislých a brání antabusu a nebo by si měl každý takový člověk projít
tříměsíčním léčením?

============================================================================
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Re: Můj (ne)přítel
Vložil Gennosuke - 16/01/2020 14:22
_____________________________________

Petra napsal: 
Myslíte si, že člověku, který má takhle ty hodnoty nastavený, pomůže léčba ve formě docházení na
skupiny závislých a brání antabusu a nebo by si měl každý takový člověk projít tříměsíčním léčením? 

Toto je strasne individualni a asi nikdo nedokaze rict jak to opravdu je. Pokud je alkoholik jeste ve stavu
kdy je schopen chodit do prace a postarat se o sebe tak je samozrejme lepsi zacit ambulantni lecbou
protoze nepredstavuje takovy zasah do zivota. Az pokud se zjisti ze ambulantni lecba neprinasi vysledky
tak pak resit lecebnu.  

Klicova je motivace! Pokud se alkoholik leci "protoze MUSIM" - protoze se boji ze prijde diky chlastu o
rodinu, o praci nebo o majetek ale ve skutecnosti by nejradeji dal pil kdyby to slo tak bude uspesnost
lecby tak jako tak minimalni. Alkoholik musi CHTIT dostat zavislost pod kontrolu - pak to treba zvladne i
bez lecby...

============================================================================

Re: Můj (ne)přítel
Vložil Erika - 16/01/2020 14:33
_____________________________________

Peto, vim, ze to je pro tebe moc tezky. Zvlast kdyz ti tu nikdo moc nadeji nedava. Urcite by jsi slysela,
videla napsany, ze to bude dobry. On to zvladne. Zvladne to preci kuli tobe.  
Kdysi davali televizni hry a cely ten cyklus se jmenoval ( asi) " Tak se ptam" . Jedna povidka byla " Kuli
me prestene". Treba to pujde nekde dohledat.  
Jsi schopna spocitat kolik sanci jsi mu uz dala ?

============================================================================

Re: Můj (ne)přítel
Vložil Petra - 16/01/2020 14:48
_____________________________________

Achjo, tak to nevím, co by se muselo stát, aby chtěl on sám,nema vůli.Chapu, že neexistuje psané
pravidlo pro každého alkoholika, co se týče léčení, jen sem chtěla vědět jestli je nějaká lepší cesta pro
něho... Jestli to není pro vás moc osobní otázka, vy jste s tim skončil z vlastní vůle a bez pomoci prášků
či terapií?

============================================================================

Re: Můj (ne)přítel
Vložil Petra - 16/01/2020 14:53
_____________________________________

Asi máš pravdu Eriko, ale spíš jsem naivně doufala, že se najde řešení jak mu pomoc, protože je na to
teď sám... Ale chápu, že řešení musí najít on sám... Zkusím si to dohledat. Šancí bylo nespočet... Asi tak
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u 15 jsem to už přestala počítat.

============================================================================

Re: Můj (ne)přítel
Vložil Gennosuke - 16/01/2020 15:15
_____________________________________

Petra napsal: 
Jestli to není pro vás moc osobní otázka, vy jste s tim skončil z vlastní vůle a bez pomoci prášků či
terapií? 

Ja jsem se prochlastal do stavu kdy jsem uz nebyl schopen dale s alkoholem fungovat a zaroven bez nej
take ne. Sedmicka vodky denne dlouhodoby prumer, planovani sebevrazdy a otresne, priserne abstaky
(halucinace, ztraty vedomi, nefunkcni motorika apod.). Nebyl to jeste konec ale uz byl na dohled. Doslo
ke zlomu a ja se rozhodl situaci resit - to trvalo pekelneho pul roku (bez jakekoliv pomoci a leku) nez se
mi podarilo se "nastartovat" a od te doby (temer 4 roky) abstinuji. Zpetne vidim ze nevyhledani odborne
pomoci byla chyba - pravdepodobne by mi to usetrilo cast trapeni. 

Primo tady na foru je mozne najit si prispevky uzivatele "Vcelar" (uz sem nechodi a snad je OK) ktery to
take zvladl sam. 

Pisete ze nema vuli - ano, vule je moc dulezita ale jeste dulezitejsi je motivace. Alkoholik musi CHTIT
prestat pit. V mem pripade fungovala jako motor nenavist - zoufale jsem nenavidel chlast i sam sebe,
bylo mi ze sebe sameho zle, nekolikrat denne jsem resil jak se zabiju jen abych se z toho pekla dostal
ven. Chtel jsem ven... za kazdou cenu, bez ohledu na to co me to bude stat. Zpetne mam pocit ze se ve
me tyhle silene pocity hromadily vic a vic az to jednoho dne proste explodovalo a ja to opravdu zacal
resit. Ale roky a roky nez to "bouchlo" jsem byl presne jako Vas pritel - bylo mi v podstate uplne vsechno
jedno... prace, kariera, vztahy, laska, zajmy, konicky... nezajem... jen to piti, na nem zalezelo :-(.

============================================================================

Re: Můj (ne)přítel
Vložil Double D - 16/01/2020 15:52
_____________________________________

Petra napsal: 
Děkuji za vysvětlení. Myslíte si, že člověku, který má takhle ty hodnoty nastavený, pomůže léčba ve
formě docházení na skupiny závislých a brání antabusu a nebo by si měl každý takový člověk projít
tříměsíčním léčením? 
To zavisi od toho, ako vnima svoje popijanie. Ked si uvedomuje, ze je to (velky) problem a chce s tym
prestat, potom ano, liecba ma nadej na uspech. Ked to ale berie tak, ze on ziaden problem nema, ved
pije ako "kazdy", tak je vsetko v podstate zbytocne, ci uz liecba, alebo dohovaranie, hrozby, sluby. Nic
nefunguje bez toho, aby si zavisly uvedomil, ze ma naozaj problem a skutocne ho chcel vyriesit.

============================================================================

Re: Můj (ne)přítel
Vložil Petra - 16/01/2020 16:35
_____________________________________
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Takže si člověk defakto musí sáhnout na dno, aby zjistil, že to opravdu chce, dokud bude mít práci,
peníze za které si bude moc koupit alkohol, nebude možnost aby se z toho dostal.. Váš příběh je
strašný,ale inspirativní, měl jste k tomu předpoklady stát se alkoholikem a nebo jste se do toho propil?  :(

============================================================================

Re: Můj (ne)přítel
Vložil Petra - 16/01/2020 16:41
_____________________________________

Rozumím, tak podle toho co píšete pro něj ještě nenastal ten správný čas... Ještě se s tim úplně
nesmiril, takže léčba by byla stejně k ničemu.

============================================================================

Re: Můj (ne)přítel
Vložil Double D - 16/01/2020 17:15
_____________________________________

Petra napsal: 
Takže si člověk defakto musí sáhnout na dno, aby zjistil, že to opravdu chce, dokud bude mít práci,
peníze za které si bude moc koupit alkohol, nebude možnost aby se z toho dostal.. Váš příběh je
strašný,ale inspirativní, měl jste k tomu předpoklady stát se alkoholikem a nebo jste se do toho propil?  :(

To nemusi byt nutne pravda. Napriklad ja, na rozdiel od Gennosuke, som nikdy naozaj na dne nebol. Na
vrchole svojej "slavy" som si daval po veceroch tak 0,7-2l vina, v zavislosti na tom, nakolko som na
druhy den potreboval fungovat. Aj to som nepil kazdy den, ale povedzme 3-5x do tyzdna. Nemal som
abstaky, ani ziadne problemy vychadzajuce z pitia, ale na druhej strane som si velmi dobre uvedomoval,
ze mam problem, pretoze aj ked som si povedal, ze teraz budem mesiac triezvy, nepodarilo sa mi to
dodrzat. Alebo som sa vecer opil tak, ze som musel na druhy den rano menit program, aj ked som chcel
vypit menej (to je ta strata kontroly). 

Pokusal som sa prestat mozno rok, kym sa mi to nakoniec nejak podarilo. Nebol som u ziadneho lekara,
ani som neuzival ziadne lieky, ale na druhej strane ani som nebol v tej zavislosti az tak hlboko. Ale
takisto ako Gennosuke, aj ja si myslim, ze ak by som odbornika navstivil hned na zaciatku, mohol som si
usetrit ten rok pokusov a zlyhani. 

Moznosti na liecbu je viac. Niekto to zvladne sam ako prst, niekomu staci ambulantna liecba, niekto musi
na liecenie. Takisto existuju nejake lieky, ktore moze pacient brat a ktore mozu pomoct. Moznosti je viac,
ale uplny zaklad je, aby si zavisly uvedomil, ze ma problem a chcel s nim nieco robit. Toto je nutna
podmienka, bez ktorej je vsetko ostatne marne.

============================================================================

Re: Můj (ne)přítel
Vložil krtko - 16/01/2020 17:53
_____________________________________

Vyzkoušeli jsme léčení, asi 3 měsíce docházel na sezení alkoholiků na I.P Pavlova, abstinoval a vše se
ubíralo lepším směrem.  
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Pochopil som správne, že vydržal len tie 3 mesiace? Je to len váš priateľ? Tzn. nie ste vydatá a nemáte
deti? Pretože v tom prípade nechápem, čo vás pri ňom drží. Po tom všetkom čo ste pri ňom zažili(první
facka, první pěsti, první ponižování, první cesta záchrankou do nemocnice, první vytrhné vlasy a
následkem toho můj první pokus o sebevraždu). A ako si to predstavujete ďalej? Žiť v neustálom strachu
kedy príde ten deň D a on opäť zlyhá? Alebo možno nie, bude abstinovať do smrti a bude vzorný
manžel. Viete si predstaviť žiť v tej neistote? Ste ochotná to risknúť? Citujem: Šancí bylo nespočet... Asi
tak u 15 jsem to už přestala počítat. 

P.S. Viete, že mu závidím? So mnou sa žiadna nesrala. Nie že by som sa divil pri mojej povahe pod
vplyvom alkoholu. Za triezva ma môžete natrieť na chlieb. :laugh:

============================================================================

Re: Můj (ne)přítel
Vložil Gennosuke - 16/01/2020 18:07
_____________________________________

krtko napsal: 
P.S. Viete, že mu závidím? So mnou sa žiadna nesrala. 

Jsem rad ze to nekdo napsal za me  :laugh: .

============================================================================

Re: Můj (ne)přítel
Vložil Petra - 16/01/2020 18:17
_____________________________________

Je strašně fajn, že jste si to uvědomil dřív, než nastaly nějaké větší komplikace jako třeba u
Gennosuke.Je to strašně vrtkavé s tím alkoholem... Spadnete do toho ani nevíte jak... Člověk se baví,
baví a najednou nemůže mít normální život, protože ho alkohol úplně pohlcuje.Škoda, že všichni nemají
ten půd se sebou něco dělat a pořád je to táhne dolů...

============================================================================

Re: Můj (ne)přítel
Vložil krtko - 16/01/2020 18:17
_____________________________________

A nie je to pravda G.? Prečo má niekto šťastie na sväticu a ja som sa vždy buchol do takej, ktorá moje
alko výstrelky odmietla tolerovať. A to som bol len hnusný, žiadne násilie :cheer:

============================================================================

Re: Můj (ne)přítel
Vložil Gennosuke - 16/01/2020 18:20
_____________________________________

Petra napsal: 
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měl jste k tomu předpoklady stát se alkoholikem a nebo jste se do toho propil?  :( 

Zadne predpoklady, cela siroka rodina abstinenti, dobra prace, dobre zazemi, prijemny a pohodovy
zivot. Zacal jsem pit pozde, az v cca 30ti letech. Alkohol byl pro me dlouho pritel, pomocnik, stimulant.
Odstranil nejistotu, stres, pochybnosti, starosti, pod vlivem jsem byl kreativnejsi a vykonnejsi. Nikdy jsem
nepil ve spolecnosti ale vzdy sam. A nikdy jsem se neoziral tak abych nevedel co delam nebo jsem
ztracel kontrolu - jen jsem drzel hladinku. Problem byl v tom ze ta "spravna" hladinka byla rok od roku
vyzsi. A jak stoupala hladinka tak se alkohol staval vic a vic dulezity. Zabava, konicky, laska i prace sly
vic a vic stranou a zustaval jen chlast. Pomaly a nenapadny sestup hloubeji a hloubeji az jsem najednou
zjistil ze se dotykam dna.

============================================================================

Re: Můj (ne)přítel
Vložil Gennosuke - 16/01/2020 18:25
_____________________________________

krtko napsal: 
A nie je to pravda G.? Prečo má niekto šťastie na sväticu a ja som sa vždy buchol do takej, ktorá moje
alko výstrelky odmietla tolerovať. A to som bol len hnusný, žiadne násilie :cheer: 

Mas uplnou pravdu! Mozna ze kdybych vedle sebe mel andela jako je Petra tak mohly byt veci uplne
jinak. I kdyz uprimne... v mem pripade asi ne... ja byl proste jen strasne blbej a neskutecne tupej ozralej
idiot a kreten... tady ani andel nepomuze :-).

============================================================================

Re: Můj (ne)přítel
Vložil Petra - 16/01/2020 18:29
_____________________________________

Ano, jen tři měsíce. Pak tak různě jak to situace vyžadovala třeba po měsíci nebo i po týdnu... Byla to
moje první láska a jak už jsem tu psala, pro všechny ty dobre věci jsem zapominala na ty špatné, byl to
vyjmecny vztah, alespoň pro mě a já si slíbila, že ho v tom prostě nenechám, že mu musím pomoct nad
tím vyhrát, bohužel jak už jsem zjistila já mu pomoc nedokážu... Od jeho bratra jsem se dozvěděla, že
po našem rozchodu pije každý den a je na tom špatně, tak budu doufat, že se to v lepší obrátí. 
Tak to je mi líto, každý by měl mít v tomhle nějakou polovičku, která by ho měla podporovat v tom, aby
přestal pít, když je na to člověk sám, musí to být strašny,ale zvládli jste to a teď už je to všechno lepší
ne?  :laugh:

============================================================================

Re: Můj (ne)přítel
Vložil krtko - 16/01/2020 19:11
_____________________________________

No zvládol.... Ale mám 51, nepijem 5ty rok. Ktorá by so mnou mala toľko rokov trpezlivosti? A teraz ktorá
by už chcela starého alkoholika. :angry:  

Možno by bolo fajn niečo sio zistiť o závislosti. My môžeme byť zaujatý so svojimi názormi. Skúste si
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prečítať nejaké príbehy v knihe návštev. Tam nenájdete odpovede, ale sú tam iné príbehy. Nie len nás,
na fóre. 

P.S. Koľko vlastne mate vy dvaja rokov? Ak to teda nie je tajomstvo.

============================================================================

Re: Můj (ne)přítel
Vložil Petra - 16/01/2020 19:43
_____________________________________

Tak dejme tomu, že jste zahodil nějaký čas pitím, ale teď vám začíná nový život bez alkoholu a to může
přinést nové lásky a nové příležitosti... Někdo říká, že 50let je ten správný čas na to aby si člověk
užíval... Priority jsou srovnané, tak hurá do toho :) Mně je 24, bývalému příteli 28.. Jsem s ním od 19 :)

============================================================================
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